

Curriculum Vitae (CV)



• **Personal Information:**

- Name: Roula Alio
- E-mail: r.alio@au.edu.sy
- Mobile: 0935612683
- Languages: Arabic- English

• **Education and Academic Background:**

- Doctor of Philosophy (PhD), King's College London, University of London (England), November 2008 [Thesis Focus: Contemporary leadership typologies].
- Masters of Health Service Management (MSC), Imperial College London, University of London (England), November 2002.
- Diploma in Health Service Management, Imperial College London, University of London (England), November 2002.
- Bachelor of Nursing (BSC), (First Class), Tishreen University (Syria), August, 1998.

• **Academic degrees and administrative tasks:**

- Dean of the faculty of nursing, Al Andalus University for Medical Sciences (2017-2022).
- Certificate of Attendance, The European Academy of Nursing Science (EANS) Summer School for Doctoral Studies, The University of Manchester, England, 6th -17th June- 2005, The University of Maastricht, The Netherland, 19th – 23rd June- 2006, The University of York, England, 2nd – 6th July- 2007.
- Certificate of Attendance, The Evidence Based Policy Network Summer School in health policy research, London, England, July 2006.
- Graduate Certificate in Academic Practice Programme GCAP, King's Institute of Learning and Teaching, King's College London, London, England, October-November 2006.

• **Publications and Scientific Work:**

- Published many papers in the field of nursing management, and supervised postgraduate students.
- Course coordinator and tutor, Diploma in Nursing Management for Head Nurses, Strategic Center for Health Studies, Damascus-Syria 2009-2010, in association with Liverpool University, England.

- **Vision:** Develop nursing in Syria.

سيرة ذاتية (CV)

• المعلومات الشخصية:

- الاسم: رلى مصطفى عليو
- الهاتف المحمول: 0935612683
- البريد الإلكتروني: r.alio@au.edu.sy
- اللغات: العربية – الانجليزية

• المؤهلات والشهادات العلمية:

- دكتوراه فلسفة في التمريض من كلية كينغز-جامعة لندن- إنجلترا (2008) الاختصاص العام الإدارة في التمريض- الاختصاص الدقيق الأنماط القيادية المعاصرة في المؤسسات الصحية
- ماجستير في إدارة الخدمات الصحية من كلية امبيريال- جامعة لندن - إنجلترا (2002)
- دبلوم في إدارة الخدمات الصحية من كلية امبيريال- جامعة لندن - إنجلترا (2002)
- إجازة في التمريض من كلية التمريض- جامعة تشرين (1998)
-

• الدرجات العلمية والمهام الإدارية:

- عميد كلية التمريض، جامعة الأندلس الخاصة للعلوم الطبية (2017-2022) ،
- شهادة خبرة من الأكاديمية الأوروبية لعلوم التمريض EANS - جامعة مانشستر- بريطانيا- حزيران (2005)، جامعة ماسترخت- هولندا- حزيران (2006)، جامعة يورك- بريطانيا- تموز (2007)
- شهادة خبرة لأبحاث السياسات الصحية لصالح شبكة السياسات المعتمدة على البراهين ESRC UK – لندن- بريطانيا- تموز (2006)
- شهادة خريج في برنامج الممارسة الأكاديمية من معهد كينغز للتعليم والتعلم GSDP- كلية كينغز – جامعة لندن، تشرين الأول- تشرين الثاني (2006)

• النَّشْر والأعمال العلميَّة:

- نشر العديد من الأبحاث في مجال إ
وتنسيق وتنفيذ برنامج دبلوم الإدارة
بالتنسيق مع جامعة ليفربول- بريد



راف على العديد من رسائل الدراسات العليا، تصميم
استراتيجي للدراسات الصحية - دمشق - (2010-2009)

• الرَّوْيَة:

- تطوير التمريض في سوريا